



Date: 08/03/2022

Ref no. JTC/Disclosure/2022/06
Messrs.: Boursa Kuwait Company
Messrs.: Capital Markets Authority
After Greetings,

Subject: Disclosure of scheduled Board of Directors' Meeting of Jassim Transport & Stevedoring Co KSCP

Reference to the subject matter above, and pursuant to the provisions of article (4-1-1) of chapter 4 of Module 10 (Disclosure & Transparency) of the Executive Summary of the Law no. (7) of 2010 and its Amendments.

Jassim Transport & Stevedoring Co. K.S.C.P hereby announces that the Board of Directors is set to meet on Thursday 10th of March 2022 at 1:00 PM to discuss and approve the consolidated financial statements for the fiscal year ended on 31/12/2021 and to discuss the dividends.

Jassim Transport & Stevedoring co. K.S.C.P

Chief Executive Officer
Adel Kohari

التاريخ: 2022/03/08

مرجع رقم JTC/Disclosure/2022/06

عناية السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
عناية السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين
تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إفصاح بشأن موعد انعقاد مجلس إدارة شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة (4-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010.

تعلن شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع عن تحديد موعد انعقاد اجتماع مجلس إدارة الشركة وذلك في يوم الخميس الموافق 2022 /03/10 في تمام الساعة الواحدة ظهراً لمناقشة واعتماد البيانات المالية السنوية المجمعة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31 ومناقشة توزيعات الأرباح.

شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع

الرئيس التنفيذي

عادل كوهري

Jassim Transport & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait

Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124

Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C. R. 23954

info@jtckw.com

شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع.

ص.ب 22801 الصفاة 13089 الكويت

تلفون: +965 2228 6100 - فاكس: +965 2228 6124

رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل تجاري 23954